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Mit Anmeldung wegen begrenzter Teilnehmeranzahl! Ihr könnt euch unter academy@rockhouse.at für den
Workshop anmelden. Die Anmeldung ist verbindlich aber kostenlos. Bitte auch die Mobilnummer angeben.

With registration due to limited number of participants! You can register for the workshop at
academy@rockhouse.at. Registration is binding but free of charge. Please include your mobile phone number.

Effective Practicing / Effective Performance

In diesem Workshop geht es darum, wie man effektiv übt und sein allgemeines musikalisches Können auf der
Gitarre verbessert.

    - Weiterentwicklung der Technik
    - Rhythmisches Bewusstsein 
    - Solospiel
    - Theorie
    - Gutes Zusammenspiel mit den Mitmusikern

Dieser Workshop findet auf Englisch statt. Er richtet sich in erster Linie an fortgeschrittene Spieler, es sind
jedoch alle Interessierten willkommen.
Fragen sind erwünscht, bringe also gern welche mit! 

-

This workshop is about how to practise effectively and improve your general musical skills on the guitar.

    - Further development of technique
    - Rhythmic awareness
    - Solo playing
    - Theory
    - Good interaction with fellow musicians

This workshop will be held in English. It is primarily aimed at advanced players, but all interested parties are
welcome.
Questions are welcome, so bring them along!

08.09.2025 - 18:30:00 Rockhouse Academy: Effective Practicing / Effective
Performance
Rockhouse(Bar)
Effective Practicing / Effective Performance
Workshop
Nick Linnik (Workshopleiter)

Bestätigt



Nick Linnik

Der Londoner Nick Linnik gilt als hochmusikalischer und technisch begabter Gitarrist und wird zunehmend als
Produzent und Toningenieur bekannt. Als Absolvent der Goldsmiths University of London nahm er mit 20
Jahren sein erstes Album mit dem Progressive-Rock-Trio Derek Trotson auf. Zuletzt war er Produzent und
Gitarrist von Yolanda Charles’ Project PH – Acid Funk (2024). Er ist Stammgast im Ronnie Scott’s Club und
der Londoner Szene.

-

Londoner Nick Linnik is regarded as a highly musical and technically gifted guitarist and is becoming
increasingly well-known as a producer and sound engineer. A graduate of Goldsmiths University of London, he
recorded his first album with the progressive rock trio Derek Trotson at the age of 20. Most recently he was
producer and guitarist for Yolanda Charles' Project PH - Acid Funk (2024). He is a regular at Ronnie Scott's
Club and on the London scene.

Druckfehler und Änderungen vorbehalten! t.b.c. = noch nicht fixiert
Das Rockhouse Salzburg wird unterstützt von Raiffeisen und Zipfer.


